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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 3/2022 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 14. 12. 2022 

od 18.00 hodin v obřadní síni Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Michal Maryška, Mgr. Antonín Marx, Ing. Pavel Veselý, Tomáš Peterka, 

Ing. Jan Šimko, Ing. Viktor Burkert st., Václav Koudela,  

 

  

Omluveni: Jan Bečvář, Mgr. Martin Onderka 

 

 

Hosté: Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí OŠVA MěÚ Beroun, Mgr. Dušan Tomčo – 

místostarosta města Beroun,  

 

Zapisovatelka: Miroslava Cícerová 

 

Ověřovatel zápisu: Ing. Viktor Burkert st. 

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení 

2. Představení členů komise 

3. Seznámení se smyslem činnosti komise 

4. Průběžné vyhodnocení analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030 

5. Projednání plánu činnosti komise na roky 2023-2026 

6. Schválení plánu činnosti na rok 2023 

7. Různé 

8. Závěr 

 

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení 

           

Jednání komise zahájil a dále řídil její nový předseda Michal Maryška. Dále přivítal pana 

místostarostu města Beroun Mgr. Dušana Tomča a vedoucí OŠVA MěÚ Beroun Mgr. Květuši 

Slavíkovou. 

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 7 členů a komise 

je usnášeníschopná.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace schvaluje program jednání. 

Hlasování: pro 7 – proti 0  – zdržel se 0 
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K bodu 2 – Představení členů komise 

 

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy a každý se osobně představil. 

Dále pak předseda komise jmenoval zapisovatelkou Miroslavu Cícerovou a ověřovatele 

zápisu pana Burkerta st. 

 

Předseda komise navrhl přítomným členům zvolit pana Ing. Jana Šimka na post 

místopředsedy Komise pro sport a sportovní dotace.  Ten nominaci přijal. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace jmenuje pana Ing. Jana Šimka 

místopředsedou Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun. 

 

Hlasování: pro 6  – proti 0  – zdržel se 1 

 

 

K bodu 3 - seznámení se smyslem jednání komise 

 

Předseda komise pan Maryška seznámil členy se základními činnostmi komise.  

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace bere předložené informace na vědomí. 

 

Hlasování: pro 7  – proti 0  – zdržel se 0 

 

 

K bodu 4 – Průběžné vyhodnocení analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě Beroun 

2018– 2030 

 

 

Předseda komise nejprve vyzdvihl, že se podařilo navýšit položku v rozpočtu na podporu 

celoroční sportovní činnosti na 5 mil Kč. Navýšila se i položka na významné sportovní akce 

ze 400. 000,- Kč na 750. 000,- Kč.  

 

Pan Tomčo zmínil, že Rada města Beroun by měla schválit rozpočet na příští rok ve výši 5,5 

mil. Kč a na sportovní akce ve výši 850. 000,- Kč. 

 

Předseda dále pozitivně zhodnotil rozvoj Berounské sportovní společnosti. V roce 2019 

převzali do své správy koupaliště. 

 

Pan Marx doplnil, že mají za sebou třetí sezónu, která byla z jejich hlediska nejlepší. 

 

Předseda komise přešel k projektu Trenéři ve škole, který hodnotí velmi pozitivně. Vysvětlil 

ostatním členům, jak přesně projekt funguje.  

 

Pan Tomčo konstatoval, že se Berounu povedlo pomoci propojit tento projekt s dalším 

úspěšným projektem, a to projektem na podporu správného držení těla u dětí od org. 

Lokomoce.  
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Další bod v hodnocení Rozvoj skateparku předseda komise zhodnotil pozitivně, jelikož se po 

4 letech jednání vyřešila situace s prodejem pozemků. Je připraven návrh ceny a kupní 

smlouvy.  

 

Dále se podařilo zrekonstruovat tělocvičnu na ZŠ Závodí a vybudovat novou Relax zónu pro 

seniory. 

 

Pan Tomčo uvedl, že v rozpočtu na příští rok je v plánu návrh nového hřiště na 2. Základní 

škole. 

 

Předseda komise předal slovo panu Marxovi, aby se vyjádřil k optimalizaci zimního stadionu.  

 

Pan Marx uvedl, že stadion mají v provozu od roku 2016, zhodnotil stav stadionu při jeho 

převzetí. Informoval, že je momentálně v plánu výměna betonové desky pod ledovou plochou 

a přístavba 3 kabin. 

 

Dále se všichni členové shodli na tom, že vytipování nových sportovních „plácku“ ve městě 

se moc nedaří a je potřeba, aby se na tom více zapracovalo.  

 

Pan Šimko požádal, aby se komise mohla k projektům těchto sportovních „plácků“, 

vytvářených na různých místech města, vyjadřovat. 

 

Předseda komise uvedl, že roste počet sportujících dětí i počet nových klubů, za což je osobně 

rád, ale chybí zde prostor na sportování a tudíž si dává za cíl dopracovat se ke konkrétnímu 

návrhu na multifunkční sportovní halu.  

 

Pan Tomčo s vizí nové haly souhlasí. 

 

Pan Veselý také pozitivně hodnotil návrh nového sportoviště a doplnil, že by se měla udělat 

analýza před realizací tak velkého projektu.  

 

Pan Šimko navrhl vytvoření systému registru volných kapacit berounských sportovišť pro 

sportovní kluby a veřejnost. 

 

Paní Slavíková uvedla, že by bylo potřeba v takovém registru zakomponovat také přehled 

volných míst pro zájemce v jednotlivých sportovních klubech, aby vznikl komplexní 

přehledový systém využitelný jak sportovními kluby, tak veřejností. 

  

Pan Maryška doporučil v tomto směru provést průzkum u jiných měst.  

 

Pan Šimko pochválil nárůst financí směřujících do sportu, ale zmínil, že i tak je potřeba 

v navyšování dále pokračovat. 

 

 

K bodu 5 – Projednání plánu činnosti komise 2023 - 2026  

 

Předseda komise představil členům svoji vizi činností komise na příští roky, a to konkrétně: 

1. Zkonkretizovat záměr stavby Multifunkční sportovní hala 

2. Zajistit pravidelnost navyšování položky rozpočtu na sport – vize je 7mil. Kč 

3. Zrealizování akce „Berounský sporťáček“ 

 

Usnesení: Komise se shodla na tom, že tento plán bude projednáván na příští schůzi komise. 
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Hlasování: pro 7  –  proti 0  – zdržel se 0 

 

K bodu 6 – Schválení plánu činnosti na rok 2023 

 

Návrh plánu činností na rok 2023 viz příloha zápisu. 

 

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s návrhem předloženého plánu 

činností na rok 2023.  

 

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0 

 

 

K bodu 7– Různé 

 

Plnění usnesení: 

Informace o plnění usnesení z předešlého jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun byla 

členům zaslána elektronicky a zároveň předložena na jednání. 

  

Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace bere na vědomí plnění usnesení z předešlých 

jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun. 

 

Hlasování: pro 7 – proti – 0 zdržel se - 0 

 

Plán jednání komise v roce 2023: 

Předseda komise navrhl členům plán termínů dalších jednání komise, a to: 

                                        30.1.2023 od 16:00hod – schvalování dotací 

                                        20.3.2023 – vize 

                                        26.6.2023 – dotační program 2024 

                                        25.9.2023 – schválení podmínek dotačního programu 2024 

                                        18.12.2023 – vyhodnocení roku 2023 

 

 

 

K bodu 8 - Závěr 

 

Další podněty a připomínky nebyly vzneseny. 

 

Na závěr poděkoval předseda komise všem přítomným za účast. 

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání ve 20:00 hod. 

 

 

 

Zapsala: Miroslava Cícerová 

 

Ověřil: Ing. Viktor Burkert st. 

 

Předseda komise: Michal Maryška 


